

## THE QUIET ONE

DIE STILLE

**Emelie Wallgren  
Ina Holmqvist**



### BIOGRAFIEN

**Emelie Wallgren** wurde 1979 in Umeå, Schweden, geboren. Sie studierte Sprach-, Kultur- und Politikwissenschaften. Nach ihrem Abschluss an der Universität Stockholm begann sie Film an der Sorbonne Nouvelle in Paris zu studieren. Hat seitdem viele Kurzfilme gedreht. 2011 schloss sie ihr Dokumentarfilm-Studium an der Stockholm Academy of Dramatic Arts ab.

**Ina Holmqvist** wurde 1982 in Stockholm, Schweden, geboren. Sie studierte zunächst Politikwissenschaften, Fotografie und Gender Studies und begann anschließend Dokumentarfilm an der Stockholm Academy of Dramatic Arts zu studieren. Sie drehte zahlreiche Kurzfilme und schloss ihr Studium 2011 ab.

### BIOGRAPHIES

**Emelie Wallgren** was born in Umeå, Sweden in 1979. She studied linguistics, cultural studies and politics. After graduating from Stockholm University she began studying film at the Sorbonne Nouvelle in Paris and subsequently made many short films. In 2011 she graduated in documentary filmmaking from Stockholm Academy of Dramatic Arts.

**Ina Holmqvist** was born in Stockholm, Sweden in 1982. She first studied politics, photography and gender studies and subsequently took up studies in documentary filmmaking at Stockholm Academy of Dramatic Arts. She has made numerous short films and graduated in 2011.

**FILMOGRAFIE** gemeinsame Filme, **2010 KISS BILL** · **2011 THE QUIET ONE**

In einer Stockholmer Vorstadt gehen Kinder aus aller Welt in eine besondere Schule. Dort lernen sie erst einmal Schwedisch – und wie es sich so lebt in diesem fremden Land. Die kleine Maryam ist gerade aus dem Iran gekommen und noch nicht so weit wie die anderen. Oft fühlt sie sich ausgeschlossen und hält sich abseits. Doch als sie an Sicherheit gewinnt und Freundinnen findet, scheint es, als würde sie vor Glück in Ohnmacht fallen.



Foto: Camilla Skagerström

Children from all over the world attend a special school in a Stockholm suburb where they first learn Swedish and find out what it's like to live in this strange new country. Maryam has just arrived from Iran and isn't as integrated as the other children. She often feels excluded and stays away from the others. But no sooner does she gain confidence and begin to make friends with other girls than she looks as though she might faint with happiness.

**Schweden 2011**

Länge 29 Min. · Format HDCAM · Farbe

### STABLISTE

Regie **Emelie Wallgren, Ina Holmqvist**

Kamera **Camilla Skagerström,**

**Ina Holmqvist**

Schnitt **Alice Ilmenska, Jesper Svedin**

Ton **Emelie Wallgren**

Sounddesign **Nils Olsson**

Musik **Thomas Jansson**

Produzenten **Emelie Wallgren,**

**Ina Holmqvist**

Executive Producer **Stockholms**

**dramatiska högskola**

### DOKUMENTARFILM

### PRODUKTION

Stockholm Academy of Dramatic Arts/  
Mycelium

Stockholm, Schweden

+46 704 578678

emelie@mycelium.se, ina@mycelium.se

### WELTVERTRIEB

noch offen